
 
 

 
 

 

OBČINA PODVELKA 
Podvelka 13, 2363 Podvelka 

Tel.:   02 876-95-10 
Fax.:   02 876-62-16 
e-mail:   obcina@podvelka.si 
web:    www.podvelka.si 

1 

 
 
 
 
 
Številka:  0322-0005/2017-4 
Datum:   20.06.2017  

 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

11. redne seje ODBORA ZA GOSPODARSTVO, VARTSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, ki je bila v ponedeljek, 19. 6. 2017, ob 14.00, v sejni 
sobi Občine Podvelka, Podvelka 13, 2363 Podvelka. 
 
 
Prisotni:  člani odbora – Ivanka Vomer, Janez Otorepec, Rupert Rauh, Milan Robnik, 

Domen Štrablek 
 
Odsotni:        / 
 
Ostali prisotni:  ref. IV za adm. zadeve – Janja Britovšek, tajnik – Uljana Brunšek, 

župan – Anton Kovše 
 
 
 
Dnevni red: 

- pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 
 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 3. 5. 2017 
2. Obravnava vlog za nepovratna sredstva 
3. Sofinanciranje občine za dopolnilne dejavnosti - Razprava 
4. Vprašanja in pobude članov. 

 
 
 
 

AD 
Ugotovitev sklepčnosti, obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
S sklicem seje so člani prejeli predlog dnevnega reda za 11. redno sejo Odbora za 
gospodarstvo.  
 
Predsednica, Ivanka Vomer (v nadaljevanju predsednica) je ugotovila, da je na seji 
prisotnih 5 članov odbora, zato je odbor sklepčen. 
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Predsednica je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Sprejme se dnevni red 11. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 19. 6. 2017.    
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 člani odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 1. 
Potrditev zapisnika 10. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 3. 5. 2017 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani odbora prejeli s sklicem seje. Predsednica je 
nato odprla razpravo. 
 
Gospod Otorepec je podal, da je potrebno na 4 strani zapisnika, pri njegovi razpravi, konec 
stavka dodati besedno zvezo »v bližnji prihodnosti«. 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Potrdi se zapisnik 10. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 3. 5. 2017 tako, da se 
doda pripomba gospoda Otorepca.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 2. 
Obravnava vlog za nepovratna sredstva 
 
Predsednica je prebrala vlogi, podala obrazložitev ter odprla razpravo. Vlogi sta prispeli 
pravočasno in sta popolni. 
 
Ker ni bilo razprave je predsednica predlaga sprejetje naslednjih sklepov: 
 
SKLEP številka 1: 
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Na podlagi 1. točke, 1. odstavka, 4. člena Pravilnika o dodelitvi nepovratnih sredstev 
za razvoj malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v 
Občini Podvelka (MUV, št. 9/2010) se vlagateljici iz Spodnje Kaple, dodelijo 
nepovratna sredstva za samozaposlitev v višini 1.200 €.   
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
SKLEP številka 2: 
 
Na podlagi 1. točke, 1. odstavka, 4. člena Pravilnika o dodelitvi nepovratnih sredstev 
za razvoj malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v 
Občini Podvelka (MUV, št. 9/2010) se vlagatelju iz Lehna na Pohorju, dodelijo 
nepovratna sredstva za samozaposlitev v višini 1.200 €.   
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 
 

AD 3. 
Sofinanciranje občine za dopolnilne dejavnosti - Razprava 
 
Predsednica je podala obrazložitev te točke. Vsem članom je v pogled predala javni razpis 
za dodelitev finančnih sredstev za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja 
v Občini Dravograd. Strošek priprave dokumentacije za prijavo na javni razpis je zelo visok. 
Gospa Bernarda Javornik - terenski kmetijski svetovalec za področje dopolnilnih dejavnosti 
ji je dejala, da strošek priprave dokumentacije znaša 360 €. Člane odbora je vprašala po 
predlogih o sofinanciranju dopolnilnih dejavnosti. V nadaljevanju je odprla razpravo. 
 
Gospod Otorepec je podal, da podal, da bi bilo potrebno začeti nekje drugje. Najprej bi bilo 
potrebno pripravit pravilnik ter v njem določiti pogoje za pridobitev sredstev. Potrebno bi bilo 
pridobiti vzorec pravilnika ter ga pregledat, dodelat, spremenit in ga pripravit za obravnavo 
na OS. 
 
Gospa Brunšek je podala, da je potrebno posredovati pravilnik posredovati pristojnemu 
ministrstvu v potrditev. Potrebno je razmišljati tudi o obsegu pravilnika. Bo le ta zajemal tudi 
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gospodarstvenike (s.p., d.o.o. …) ali le dopolnilne dejavnosti na kmetiji. 
 
Predsednica je podala, da ima Občina Ribnica na Pohorju objavljen razpis za sofinanciranje 
dopolnilnih dejavnosti – nakup opreme v vrednosti 2.600 €. 
 
Gospod Otorepec je podal, da Občina Dravograd nameni 11.000 € za pomoč za naložbe v 
zvezi s predelavo in trženjem kmetijskih proizvodov. 6.000 € nameni za adaptacije in 
izboljšanje nepremičnin, namenjenih predelavi in trženju kmetijskih proizvodov ter 5.000 € 
za nakup strojev in opreme. 
 
Gospa Brunšek je članom odbora v razmislek podala, da je pred dodelitvijo sredstev 
potrebno pridobiti dokumentacijo o legalni gradnji objektov. 
 
Gospod Robnik in gospod Rauh sta se strinjala z gospod Brunšek.  
 
Gospod Rauh je podal, da lahko dopolnilo dejavnost na kmetiji odpre vsak, ki si to želi. 
Težave nastanejo ob obisku inšpektorata, ki takrat poda, kaj ni v skladu z zakonodajo in 
določi roke odprave pomanjkljivosti.   
 
Gospod Robnik se je strinjal z gospodom Rauhom. 
 
Gospod Otorepec je podal, da je potrebno pridobiti Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju 
razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Dravograd za programsko obdobje 2015-2020 (v 
nadaljevanju pravilnik). Pravilnik je nato potrebno novelirat za našo občino. 
 
Predsednica je prisotne člane vprašala po predlogih. 
 
Gospod Robnik je podal, da bi bilo dobro najprej pridobiti vzorec pravilnika s strani Občine 
Dravograd.   
 
Gospod Otorepec je podaj, da naj se vzorec pravilnika pošlje vsem članom odbora po e-
pošti. 
 
Predsednica je podala, da je potrebno razmisliti ali se bo v ta pravilnik zajelo tudi 
gospodarstvenike. 
 
Župan je podal, da Občina Podvelka nameni 1.200 € nepovratnih sredstev za razvoj 
malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v Občini Podvelka. 
Mesta Občina Slovenj Gradec pa za ta namen nameni samo 500 €. 
 
  
      
 
 

AD 4. 
Vprašanja in pobude članov 
 
Predsednica je odprla razpravo. 
 
Gospod Otorepec je podal, da je potrebno pridobit pravilnik v najkrajšem možnem času, da 
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se lahko na naslednji seji novelira, se pripravi za sprejem na OS ter se nato lahko planirajo 
sredstva v proračunu Občine Podvelka. 
 
Predsednica je vprašala, kako je s BS v Ožbaltu in če ima občina predkupno pravico. Meni, 
da je to dobra lokacija za odprtje kmečke tržnice, ki bi bila dobro obiskana 
 
Župan je podal, da občina nima predskupine pravice. Podjetje Petrol je odstranilo dotrajane 
cisterne iz dvorišča vrtca Ožbalt. Potrebno je odstraniti tudi cisterne, ki so pod samin 
objektom. Glede na to, da je objekt ob cesti meni, da DRSI ne bi podala dovoljenja za 
obratovanje tržnice v prostorih BS.  
 
Gospod Robnik je podal, da dober glas seže v deveto vas, kar pomeni, da kupci gredo tudi 
na dom. Podal je še, da je v Občini Vuzenica nameščen klobasomat. Nadalje je vprašal, če 
je ekskurzija v Vulkanland še vedno aktualna. 
 
Župan je podal, da v kolikor izdelek kmetov ustreza okusu, vonju in ceni ljudje to kupijo. 
 
Predsednica je podala, da je potrebno na strokovno ekskurzijo povabit tudi kmete – 
interesente za registracijo dopolnilne dejavnosti na kmetiji. 
 
 
 
Predsednica se je članom odbora zahvalila. S tem je bil dnevni red seje izčrpan, zato je 
predsednica ob 15:15 sejo zaključila. 
 
 
 
Zapisala:   
 
Janja Britovšek 

 Predsednik odbora: 
                                                           
Ivanka VOMER, lr. 
 

 
 
 


